
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 6.1. 2020 

 

K bodu 1:  Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 5členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, E. Šašková, V. Šašek, A.  Josefíková, J. Josefík. 
Nepřítomeni P. Steinbach a D. Steinbachová se omluvili. 
Hosté: Lenka Josefíková, Eva Křížová, Jindřich Jindřich. 
Za zapisovatele byla zvolena místostarostka Eva Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni 
Josef Josefík a Eva Křížová. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva.  
 
Program byl doplněn o bod č.5, byl schválen 5 hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Hospodaření v obecních lesích v roce 2019 
3. Činnost obce za měsíc prosinec 
4. Místní poplatky 
5. Permanentní žádost - doplnění programu 
6. Různé 
 

 
K bodu 1:   
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní 
knihu, výpis z účtu České spořitelny i účtu ČNB.  
 
K bodu 2: 
Pan Jindřich seznámil zastupitele s hospodařením v obecních lesích za rok 2019. Podrobnější 
informace o hospodaření viz. příloha č. 1. Úmyslná těžba v roce 2019 neprobíhala, pouze 
nahodilá, polomy a kůrovec. Pěstební činnost zajištovala firma Žigo. V loňském roce bylo 
extrémní sucho. Následkem  je, že1/5 vysazených sazenic se neujala. Na skládkách má obec k 
dnešnímu dni  432 m3 dřeva, které se zatím nepodařilo prodat. 8.1. 2020 bude pan Jindřich 
znovu jednat o prodeji tohoto dřeva. 
Zastupitelka Josefíková Anna vznesla připomínku ohledně prodeje dřeva. Upozorňuje na 
možnost krádeže dřeva u hlavní komunikace Nicov - Šebestov. Ptá se, proč si lidé z obce 
kupují dřevo odjinud a ne z obecních lesů. Lidé kupují toto dřevo levněji, než prodává obec 
Nicov své dřevo. Pan Jindřich upozorňuje, že prodejní cena za dříví je 325 Kč/pm (500Kč/m3) 
a je to cena  nejnižší možná, tak aby obec neprodělávala na prodeji. Jsou to náklady 
potřebné na vytěžení dřiví, pálení klestí již doplácí obec. Konstatuje, že jiné velké firmy, které 
prodávají dříví levněji, si to mohou vzhledem ke své velikosti dovolit, jít pod cenu.  Skládky u 
hlavní  komunikace má označené a zatím se neztrácí, část si odkoupil p. Šupolík. Při 
podezření na krádež  volat panu Jindřichovi. 
P. Josefíková navrhuje, zda by dříví,  které se nedaří prodat, se mohlo prodávat místním 
občanům levněji než je 325 Kč. Nechce dříví dávat zadarmo. Že by bylo dobré prodat dříví 



alespoň za nějakou minimální cenu, než aby shnilo na skládkách. S paní Josefíkovou souhlasí i 
paní Křížová. 
P. Šašek dodává poznámku, že si myslí, že pan Jindřich dělá maximum, aby v této době, kdy o 
dříví je malý zájem a prodává se za nízké ceny, prodal dříví pro obec co nejvýhodněji (bylo 
prodáno 1300m3), obec peníze potřebuje na řadu akcí.  Když se kupec za minimální cenu 
(325 Kč/pm) do jara nenajde, je  samozřejmě možné, aby zastupitelé odsouhlasili nějaké 
snížení  prodejní ceny obecního dříví. 
Paní starostka podá inzerát na prodej 40 m3 palivového dříví za cenu 500 Kč/m3 s vlastním 
odvozem. 
P. Jindřich 8.1. 2020  bude vědět více o prodeji zbytku dřeva. Zastupitelstvo se dohodlo, že se 
počká jest-li se panu Jindřichovi podaří prodat zbytek dřeva. A kdyby se nepodařilo prodat, 
bude zastupitelstvo řešit možnosti jak dřevo prodat.  P Josefíková navrhuje možnost 
prodávat dříví místním občanům za 200 Kč/pm3. Bude řešeno až dle nastalé situace. 
 
P. starostka navrhuje p. Jindřichovi dát finanční odměnu ve výši 10 000 Kč za dobře 
odvedenou práci v nelehkém  ´´kůrovcovém´´ roce 2019.  
Hlasování: 5 hlasů pro 
Usnesení 1/1/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo finanční prémii panu Jindřichovi ve výši 
10 000 Kč.  
 
 
K bodu 1:   
Bude potřeba sepsání dohody o provedení práce (uklízení v obecní ubytovně) s p. Hadovou-
Princovou na rok 2020. 
Hlasování o sepsání dohody: 5 hlasů pro 
Usnesení 2/1/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo sepsání dohody o provedení práce s p. 
Hadovou-Princovou na rok 2020. 
P. starostka upozorňuje, že je potřeba aby se sešla finanční a kontrolní komise. Členové 
komisí s tím byli seznámeni. 
 
 
K bodu 3:  
Činnost obce za měsíc prosinec 
Byla předána cyklostezka Řetenice - Plánský Mlýn. Ještě se čeká na termín kolaudace.  
P. Josefíková  upozorňuje na nebezpečný úsek na cyklostezce - úsek štětovaných kamenů. P. 
starostka informuje zastupitele, že u cyklostezky bude umístěna informační cedule ohledně 
tohoto úseku. 
 
Byla předána hasičská nádrž v Řetenicích. Zbývá odklidit hromadu zeminy, tu zajistí firma 
Kvint. 
 
Podána žádost na dotaci na spodní část vodovodu v Řetenicích. Výsledky se budou znát 
v květnu. Kvalifikovaný odhad ceny celého vodovodu včetně vodojemu bude znám na  
příštím zastupitelstvu. 
 



Řešen problém s nedostatkem vody v obci Nicov. Hledat příčinu bude firma Aquašumav 7.1. 
2020. Může být někde prasklina, protékající záchod nebo zanesené studny.                                           
Zveřejněna informace o šetření s vodou v obci. 
 
2. 1. -17. 1. 2020 Jihočeský kraj vypisuje dotace na opravu vodovodu ve výši 3 miliony. Letos 
se nestíhá do tohoto termínu udělat projekt. Bude se připravovat na příští rok. 
Dotace na ČOV v Nicově - dosud nemáme územní rozhodnutí, zažádáno o ÚR  ve Vimperku 
je, proto se podá žádost na podzim. 
 
 
K bodu 4:  
Místním poplatky. Je potřeba aktualizovat vyhlášky o místních poplatcích. 
Hlasování o aktualizaci : 5 hlasů pro 
Usnesení 3/1/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo aktualizaci vyhlášek o místních poplatcích. 
 
 
K bodu 5:   
Permanentní žádost p. Blechy - viz. příloha č. 2. O koupi obecních pozemků p.č. 9, část p.č. 
12/3 a část pozemnku p.č. 94/1 kú Řetenice. 
Hlasování o prodeji: 5 hlasů proti. 
Usnesení 4/1/2020: Zastupitelstvo zamítlo žádost pana Blechy o koupi obecních pozemků.  
 
 

K bodu 6:  

Další zastupitelstvo bude v pondělí 3.2. 2020.                                                                                                             
Od února bude umístěn kontejner na upotřebený olej z kuchyně vedle kontejneru na kov.                          
P. Josefíková upozorňuje na popadané stromy na lesní cestě směr Plánský Mlýn - Kašperské 
Hory. Zda by nemohly být uklizeny. Tyto stromy již patří ke Kašperským Horám.  

P. Šašek objasňuje, že až pod  Hotel Kačerov je lesní cesta na  území katastru Řetenice a tudíž 
patrně  ve vlastnictví obce Nicov. 

P. starostka prověří  vlastnictví, případně bude řešit s Městským  úřadem v K. H.                                                                                                        
P. Křížová se ptá na možnost zlepšení mobilního signálu v obci Řetenice, konkrétně 
Vodafone. P. Josefíková informuje o tom, že obec má větší ,, páku,, na mobilní operátory než 
řádový občan. P. starostka zjistí možnosti. 

 

 

Zapsal: Eva Šašková    Dne : 8.1. 2020                                                                                                                                  

 

 

Ověřil:  Křížová Eva                                                                                                         Josef Josefík 

 

 

Starostka: Mgr. Jitka Čiefová 
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